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P R O T O K Ó Ł      Nr  XL/04  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 25 listopada 2004 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  18 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Zastępca Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego Małgorzata Ochęduszko-Ludwik, radni 
powiatowi, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza,  Skarbnik  Miasta, Sekretarz Miasta, kierownicy 
wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, mieszkańcy, przedstawiciele mediów.   
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XL Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
- Jest teŜ z nami międzynarodowa delegacja W ramach programu Socrates-Commenius. 
 
Mariola Kozieł   - Dyrektor Gimnazjum nr. 2  
 
- /Omawia załoŜenia programu Socrates-Commenius/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z członków delegacji chciałby zabrać głos? 
 
Zabrała głos członkini delegacji z Niemiec. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do ustalenia porządku obrad. Do proponowanego porządku obrad chciałem w 
punkcie 1 wnieść autopoprawkę, uchwałę w sprawie wyraŜenia stanowiska wobec wyborów 
na Ukrainie. 

- /Odczytuje projekt uchwały/ 
- Czy ktoś ma jakieś uwagi do tego projektu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Rozmawiałem z merem śydaczowa i prosił nas o podjęcie takiej uchwały. W swojej  uchwale 

radni śydaczowa stwierdzili naruszenie procedur wyborczych. 
- /Odczytuje uchwałę RM śydaczowa/ 
 
Urszula Plak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Prosiłam o wprowadzenie 3 autopoprawek dotyczących zmian w budŜecie ppkt. 43 oraz 1 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o poŜyczce. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czyli dodajemy ppkt. 51 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proponuje aby skreślić punkty 7 i 8 porządku obrad, informacje na ten temat zostaną 

przedstawione w informacji międzysesyjnej. 
- Mamy teŜ prośba w sprawie dodania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

wynajmu lokali wchodzących w skład zasobów gminy. Umieścimy to jako ppkt. 52. 
- Mamy teŜ wniosek w sprawie zaopiniowania częściowej reorganizacji Szpitala Powiatowego 

poprzez likwidacji Poradni Chorób Płuc i Gruźlicy. Proponuje to jako ppkt. 53. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Nieruchomo ści  
 
- Proszę o wycofanie ppktów 9 i 42. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tytułem wyjaśnienia, jest uwaga co do jednego z punktów i nie miałem okazji skonsultować 

tego z kupcami. Wobec tego moŜemy odłoŜy to do następnej sesji. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Odnośnie skreślenia punktów 7 i 8 zachęcam Radę do podjęcia w tej kwestii dyskusji po 

wygłoszeniu przez Burmistrza informacji. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- W ppkt.4 jest inna treść uchwały niŜ badała Komisja, opinia będzie dotyczyła tylko tego co 

zleciła nam Rada. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli są zastrzeŜenia do tego punktu, to przy omawianiu go ewentualnie powołamy Komisję 

Uchwał i Wniosków, aby zmienić treść uchwały. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę o skreślenie z porządku obrad punktu 3 przyjęcie protokołu. Jeszcze we wtorek nie był 

on podpisany przez Przewodniczącego. Jest to wersja bardzo skrócona, są tam fragmenty 
wycięte. Nie oddaje on rzeczywistej dyskusji. Wnioskuje o nie przyjmowanie go. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Był on dostępny w Biurze Rady od poniedziałku. W kwestii podpisu stwierdziłem, Ŝe lepiej 

będzie podpisywać juŜ po zatwierdzeniu przez Radę. Czytałem protokół i naniosłem do niego 
poprawki. W kwestii skrótowej zgodziliśmy się na jednej z sesji na skróconą formę. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Protokół był dostępny dopiero we wtorek, były dwa dokumenty nie wiem, który czytałem 

podpisany czy nie. Nie zgadzam się z takim stanowiskiem, aby wprowadzać skróty. Uciekną w 
zapisie waŜne dowody, Burmistrz nam przedstawia protokoły, a ja nie wiem czy jest on przez 
niego weryfikowany. To jest dokument historyczny. W sprawach bieŜących moŜna to 
przedyskutować, abyśmy mieli zapisy odzwierciedlające rzeczywisty przebieg obrad. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałbym abyśmy projekt uchwały w sprawie wyborów prezydenckich na Ukrainie umieścili w 

pkt. 3. Głosujemy cały porządek obrad wraz z poprawkami. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Rada przyj ęła nastepuj ący porz ądek obrad  

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Podj ęcie uchwały w sprawie wyborów na Ukrainie 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Podj ęcie uchwał w sprawie:  

1.    przyj ęcia „Strategii Zrównowa Ŝonego Rozwoju Zagł ębia Dąbrowskiego”. 
2.  zmiany Uchwały Nr XXXIV/451/2004 Rady Miejskiej  w Czeladzi z dnia   25 

czerwca 2004 r. w sprawie przyznawania Stypendium d la studentów 
będących mieszka ńcami Gminy Czelad ź z późniejszymi zmianami. 

3.  uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Ro związywania    
     Problemów Alkoholowych na rok 2005”.  
4. uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarz ądowymi   oraz 

podmiotami prowadz ącymi działalno ść poŜytku publicznego w zakresie 
realizacji zada ń publicznych w roku 2005”. 

5. rozpatrzenia skargi Marii i Krzesisława Olejnicz ak z dnia 5 pa ździernika 2004 
r. na Burmistrza Miasta Czelad ź w sprawie nie usuni ęcia uci ąŜliwo ści, jaka 
stanowi dla skar Ŝących punkt skupu złomu zlokalizowany w Czeladzi prz y 
ul. Katowickiej 71. 

6. nadania nazwy ulicy w mie ście Czelad ź. 
7. przeniesienia prawa u Ŝytkowania wieczystego działek o powierzchni ł ącznej 

34 722 m. kw. wraz z własno ścią obiektów budowlanych. 
8. przeniesienia prawa u Ŝytkowania wieczystego niezabudowanych działek 

gruntu o powierzchni ł ącznej 6 086 m. kw. 
9. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
10. uchylenia Uchwały Nr IV/22/02 z dnia 30 grudnia  2002 r.  
11. uchylenia uchwały Nr IV/23/02 z dnia 30 grudnia  2002 r. 
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12. uchylenia uchwały Nr IV/24/02 z dnia 30 grudnia  2002 r. 
13. uchylenia uchwały Nr IV/25/02 z dnia 30 grudnia  2002 r. 
14. uchylenia uchwały Nr IV/26/02 z dnia 30 grudnia  2002 r. 
15. sprzeda Ŝy części działki nr 203/2 k. m. 21 poło Ŝonej przy ul. Cmentarnej w 

Czeladzi. 
16. nabycia nieruchomo ści przy ul. Niwa w Czeladzi. 
17. sprzeda Ŝy części działki nr 70/44 k. m. 57 poło Ŝonej w pobli Ŝu ul. Zamiejskiej 

w Czeladzi. 
18. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 

2278 m. kw. przy ul. Nowopogo ńskiej – Wiejskiej w Czeladzi. 
19. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działek nr 2 i 36 k. m. 44 o pow. 

400 m. kw. przy ul. Bema w Czeladzi. 
20. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 158/6 k. m. 4 o pow. 806 

m. kw. przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
21. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 31 o pow. 22 

m. kw. przy ul. Słonecznej w Czeladzi. 
22. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 41/1 k. m. 48 o pow. 400 

m. kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
23. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 94/19 k. m. 29 o pow. 

2842 m. kw. przy ul. Staszica w Czeladzi. 
24. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 69 k. m. 19 o pow. 216 m. kw. 

przy ul. Staszica w Czeladzi. 
25. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 70/35 i cz ęści działki nr 70/44 

k. m. 57 o pow. 443 m. kw. przy ul. Zamiejskiej w C zeladzi. 
26. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 70/40 k. m.57 o pow. 344 m. 

kw. przy ul. Zamiejskiej w Czeladzi. 
27. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/1 i działki nr 32/1 k. 

m. 45 o pow. 1780 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladz i. 
28. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 41 k. m. 57 o pow. 289 m. kw. 

przy ul. K. Skorupki w Czeladzi. 
29. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 238/5 k. m. 29 o pow. 329 m. 

kw. przy ul. Aleja Ró Ŝ w Czeladzi.  
30. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 112 k. m. 56 o pow. 408 m. kw. 

przy ul. Robotniczej w Czeladzi. 
31. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 74 k. m. 30 o pow. 80 m. 

kw. przy ul. Topolowej w Czeladzi. 
32. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 164/2 k. m. 4 o pow. 480 

m. kw. przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 
33. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działek nr 22/7 i 21/2 k. m. 31 o 

pow. 18 m. kw. przy ul. Słonecznej w Czeladzi.  
34. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 55/9 k. m. 13 o pow. 118 m. kw.  

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
35. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działek nr 39/5 i 94/2 k. m. 14 o pow. 

1617 m. kw. przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
36. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot.  działki nr 16 k. m. 44 o pow. 507 m. kw. 

przy ul. Bema w Czeladzi. 
37. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 630 

m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi.  
38. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 34/1 k. m. 45 o pow. 

1260 m. kw. przy ul. Borowej w Czeladzi. 
39. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 159/2 k. m. 4 o pow. 500 

m. kw. przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
40. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działek nr 12/3, 12/5, 12/7 i cz ęści działek 

nr 12/4, 12/6, 12/8 k. m. 12 o pow. 540 m. kw. przy  ul. Kombatantów w 
Czeladzi. 

41. zmian w bud Ŝecie Miasta na 2004 rok. 
42. zmian Uchwały nr XXV/305/2004 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 stycznia 

2004 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedm iotowych dla zakładów 
bud Ŝetowych. 
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43. ustalenia wysoko ści rocznych stawek podatku od nieruchomo ści na 2005 
rok. 

44. podatku rolnego na 2005 rok. 
45. określenia wysoko ści stawek podatku od środków transportowych  na 2005 

rok. 
46. ustalenia wysoko ści dziennych stawek opłaty targowej na terenie Mias ta 

Czeladź na 2005 rok. 
47. podatku od posiadania psów na 2005 rok. 
48. ustalenia wzorów informacji oraz deklaracji na podatek od nieruchomo ści i 

informacji oraz deklaracji na podatek rolny obowi ązujących na terenie 
Miasta Czelad ź. 

49. uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/403/20 04 z dnia 29 kwietnia 
2004r. w sprawie zaci ągnięcia po Ŝyczki. 

50. uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/529 /2004 z dnia 13 
października 2004r. w sprawie zasad wynajmowania lokal i wchodz ących w 
skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

51. uchwała w sprawie zaopiniowania projektu uchwał y Rady Powiatu 
będzińskiego w sprawie cz ęściowego przekształcenia Powiatowego Zespołu 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w B ędzinie poprzez likwidacj ę Poradni Chorób 
Płuc i Gru źlicy. 

8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytani a radnych. 
9. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej 
10. Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 

 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem projektu uchwały, w sprawie wyborów na Ukrainie? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękujemy naszym gościom, realizującym w naszym mieście program Socrates-Commenius. 
- Czy pan radny Świątek podtrzymuje swój wniosek o nie przyjęcie protokołu? Czy chce pan 

wnieść poprawki? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Moja poprawka dotyczyła zmiany porządku, a my juŜ to przegłosowaliśmy. Głosując za 

porządkiem obrad zgodziliśmy się na wszystkie poprawki, w tym i moją. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mówił pan, Ŝe będziemy nad tym dyskutować w sprawach bieŜących. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- W sprawach bieŜących chciałem dyskutować na temat sporządzania protokołów. Proszę 

odtworzyć zapis na kasecie jaki był wniosek pana Przewodniczącego. Przyjęliśmy całość 
porządku wraz z poprawkami. Proponowałem zdjęcie z porządku obrad do czasu naniesienia 
poprawek. Są w nim rzeczy sporne.  

 
Danuta Walczak  - Zast ępca przewodnicz ącego RM.  
 
- Myślę, Ŝe pan radny Świątek zgłasza uwagi do protokołu, kaŜdy wniesie swoje poprawki. 

Przegłosujmy czy przyjmujemy go czy nie. 
 
Marian Kita   - Zast ępca przewodnicz ącego RM.  
 
- Pan Świątek zgłosił wniosek, o przeniesienie protokołu na następną sesję, w związku z tym 

nie ma tego punktu na dzisiejszych obradach. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Głosowaliśmy nad wszystkimi poprawkami do porządku obrad. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Zgadzam się z zastępcą przewodniczącego Kitą, poprawki został przyjęte jako całość. Moim 

zdaniem powinno się głosować kaŜdą poprawkę odrębnie, ale skoro nie było to zrobione, 
obowiązująca jest całość. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu dotyczącego informacji międzysesyjnej. 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Przedstawia informacje Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są do tego tematu jakieś pytania? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Chciałem się dowiedzieć o zestawienie dochodów i wydatków w stosunku do roku ubiegłego i 

odnieść do planów jakie mamy. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jeśli chce pan te dane bardzo szczegółowe to moŜe je panu przedstawić po przerwie. Wzrost 

wynika nie tylko z dochodów własnych, ale takŜe z dotacji. 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Odnośnie ZIK. W informacji jest, Ŝe rozpoczęto postępowanie przetargowe na płyty, a potem 

pisze, Ŝe zakończono czy jest to błąd czy dwa róŜne postępowania. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
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- Chciałem zapytać o kurs doskonalący z zakresu gimnastyki korekcyjnej, proszę o więcej 
informacji. 

- Informacje odnośnie sportu są niedbale przedstawione, błędy w pisowni i nazewnictwie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Kurs 20 godzinny w ramach Programu Profilaktyki Zdrowotnej, podpisaliśmy umowę z 

Wojewódzkim Ośrodkiem Metodycznym, na przeszkolenie dla nauczycieli w tym zakresie. 
UwaŜamy, Ŝe kurs jest bardzo potrzebny i dobry, dzięki temu zajęcia będą prowadzone 
bardziej prawidłowo. 

- Co do błędów w sprawie sportu dopilnuje, aby więcej się nie pojawiły. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy te zajęcia z zakresu gimnastyki są zajęciami doskonalącymi dla nauczycieli. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest to doskonalenie zawodowe, ale nie wiąŜe się z Ŝadnymi uprawnieniami, bo takie mogą 

mieć tylko osoby, które skończyły stosowne studia. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jest kwota 250 tys. zł. na środki mieszkaniowe, czy jest to kwota, która została przeznaczona 

na te środki została w pełni wydana? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- To jest kwota miesięczna dodatków mieszkaniowych. Są one w pełni wykorzystane, i pobrano 

dodatkowe sumy z rezerwy budŜetowej, aby moŜna było do końca zrealizować to zadanie. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Na Komisji Oświaty mamy propozycje co do zmiany regulaminu nagród Burmistrza i w 

związku z tym czy moŜna udostępnić te regulaminy tj. nagród Burmistrza, dyrektora na 
doskonalenie i dokształcanie. Bo chciałam mieć jasność czy komisja moŜe debatować nad 
pewną propozycją. 

- Druga sprawa, to stosunek mieszkańców do fotoradaru, bo podobno są juŜ 123 osoby złapane 
za przekraczanie prędkości. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Mamy przygotowane regulaminy płacowe dla nauczycieli i wszystkie moŜemy je przekazać dla 

Komisji Oświaty. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powiatowy Urząd Pracy widzę, Ŝe są tutaj pewne działania – chciałem się dowiedzieć jakie to 

są dodatki aktywizujące i jednorazowe zasiłki dla osób bezrobotnych? 
- W ZBK jest zestawienie dwóch liczb, które ze sobą nie współgrają, nie ma jednej liczby, są nie 

aktualne. 
- Proszę o więcej informacji na temat spotkania z władzami Siemianowic w sprawie budowy 

systemu drogowego. 
- ZIK rozstrzygnięto postępowanie w trybie zapytania do 60 tys. euro, kto je wygrał/ 
- Czy jest juŜ posypywarka w ZIK? 
 
Agata Jachimczyk-Kluk - Radna  
 
- Jaka jest skuteczność punktu informacji dla bezrobotnych? 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Raz podawane są kwoty brutto, a raz netto. Proszę o ujednolicenie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Poprawimy to i będzie ujednolicone. 
- Jeśli chodzi o pracę to pisze, Ŝe jest ona nieodpłatna, dozorują ich ludzie z ZIK. 
- W sprawie skuteczności było to juŜ omawiane. Jesteśmy tylko pośrednikiem miedzy 

pracodawcą a Powiatowym Urzędem Pracy, wiem, Ŝe wiele osób znalazło dzięki niemu pracę. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Trasa proponowana jest naniesiona na mapie, wprowadzono pewne zmiany. DuŜo zmian jest 

na terenie Siemianowic. 
- /Omawia załoŜenia wprowadzonych zmian w trasie drogowej/ 
- ZIK to jest informacja za okres międzysesyjny, dodatkowe informacje mają tylko ułatwiać 

orientację. Dane są dokładne i przejrzyste. 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Regulamin naleŜy tylko zaopiniować a zajmuje się tym Starostwo Powiatowe. Zmiany 

wynikają ze zmian w ustawie.  
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Nieruchomo ści  
 
- Studium jest w opracowaniu i nie mamy jeszcze wszystkich uzgodnień. Rozwiązania drogowe 

z Siemianowicami są juŜ zatwierdzone. Są wnioski indywidualne o wyłączenie ich z terenu 
drogowego. Jeden wniosek został uwzględniony. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Ten pan był u mnie i prosił o interpelację. Chce się tam budować jego rodzina 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Nieruchomo ści  
 
- Drugi wniosek dotyczył mieszkańców w rej Prusa, ale ten wniosek oddalono, gdyŜ ten ślad 

komunikacyjny jest niezbędny, ta zmiana nie zostanie uwzględniona w aktualizacji. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Droga nie moŜe biec przez osiedle, mimo Ŝe tak jest w planach. Chce się przedzielić tereny to 

moŜe być bardzo uciąŜliwe dla mieszkańców. Wprowadzenie drogi szybkiego ruchu utrudni 
Ŝycie mieszkańców. 

 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Nieruchomo ści  
 
- Staramy się odłączać drogi od terenów mieszkalnych. Nie odcina ona Czeladzi od tego 

obszaru. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Droga powinna być powiązana z terenami usługowymi a nie z budownictwem mieszkaniowym. 

Tego śladu komunikacyjnego kiedyś tam nie było 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Radny Świątek próbuje wprowadzić państwa w błąd. Ta droga została wprowadzona w latach 

60tych i pan radny jako członek Rady pierwszej kadencji zgadzał się na taki przebieg trasy, 
więc chyba dokładnie analizował ta sprawę. NaleŜy ten ślad utrzymać, bo nie ma innego 
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układu moŜliwego do zrealizowania. Przesunięcie tej drogi wiąŜe się z konsekwencjami, 
proszę dać inną moŜliwość. Zrezygnować moŜna, ale jako miasto naszym głównym atutem 
jest układ drogowy. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Mam jeszcze pytanie odnośnie tego mieszkańca, który chce się budować. Jeśli uchwalimy 

studium jak szybko moŜe się on budować. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik Wydziału Urbanistyki i Nieruchomo ści  
 
- Jeśli chodzi o ta działkę na której chciał się budować, musi uzyskać zgodę na wyłączenie z 

planu rolnego, potem naleŜy sporządzić dokumenty, całość potrwa minimum rok. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Idziemy temu panu na rękę, bo stara się o to od wielu lat. Wniosek był rozpatrywany i został 

przyjęty pozytywnie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę mnie nie ograniczać w dyskusji, bo dyskutujemy nad Strategią. Proszę Burmistrza o 

przedstawienie studium z lat 80 tych i 90 tych, bo chcę zobaczyć gdzie był ten ślad. UwaŜam, 
Ŝe kiedyś była inna koncepcja. Musimy mieć świadomość co nasza decyzja wniesie dla 
mieszkańców. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Musimy być konsekwentni, skoro zdjęliśmy ten punkt z porządku obrad to nie dyskutujmy nad 

nim. Poinformowałem, na jakim etapie są prace, na razie ja pracuje nad tym. 
- Powiedział pan, Ŝe pan logicznie pamięta. OtóŜ nie myli pan ulicę Stalowa ze Stawową. Jest 

tu plan z 1994r. i moŜe pan do niego zajrzeć jest on w tym punkcie kopią planu z 1991r.. 
Dodatkowo nie chodzi o drogę ekspresową, ale o zwykłą drogę. 

 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Strategia jest juŜ na ukończeniu, zamierzamy to zrobić do końca listopada. Równocześnie 

powstaje wieloletni plan inwestycyjny. UwaŜamy, Ŝe oba dokumenty powinny trafić do 
państwa jednocześnie. W grudniu oba będą gotowe i wtedy moŜna będzie nad nimi 
dyskutować. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Czy do planu będziemy mogli wnosić pewne poprawki, czy będziemy musieli go przyjąć w 

całości. 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Strategia jest dokumentem wieloletnim i musimy przyjąć jako całość, ale w studium Rada 

moŜe wnosić poprawki. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Kiedy studium będzie przedłoŜone pod obrady? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Planujemy zakończyć prace nad nim do końca marca przyszłego roku, ale jeśli będą protesty 

moŜe to potrwać dłuŜej. Poprawki moŜe wnosić Rada, myślę, Ŝe w styczniu będzie juŜ on 
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przedłoŜony komisjom. Nie da się ochronić całej zabudowy. Bierzemy pod uwagę opinie 
mieszkańców i ościennych miast. Będziemy przedstawiać plan w częściach. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy tym którzy chcą dalej mieszkać w domkach fińskich, jest moŜliwość przeniesienia do 

domków, które pozostaną po wytyczeniu drogi? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję i przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. interpelacje i zapytania 

radnych. 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Zgłosiła się do mnie grupa uczniów z Zespołu Szkól nr. 1 mówią, Ŝe marzną, temperatura 

spada nawet do 12 stopni. Poprzez Radę apeluje do władz powiatowych, aby rozwiązały ten 
problem. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jakie jest zadłuŜenie w stosunku do gminy spółki MPGR? 
- Czy naleŜność została w jakiś sposób zabezpieczona, choćby przez hipotekę posiadanych 

gruntów? 
 
Wiesław Konderak  - Radny  
 
- Regulacje odnośnie wysokości czynszu miały zostać przekazane radnym. 
- Bezpieczeństwo w mieście, park Alfred mieszkańcy interweniują o załatwienie tej sprawy. 

Moja poprzednia interpelacja w tej sprawie skończyła się wezwaniem na przesłuchanie do 
StraŜy Miejskiej w charakterze świadka. 

- W EC ukazał się wywiad gdzie poruszane są sprawy bezpieczeństwa, pojawia się odczucie, 
Ŝe jest coraz lepiej. Chciałem to porównać na bazie danych z ostatnich lat. 

- Jakie środki pozyskaliśmy z UE na duŜe inwestycje? w jakiej wysokości? 
- czy w tym roku wydano jakieś decyzje o przekazaniu nieruchomości na okres do trzech lat? 
 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Co z usunięciem śmietniska na ul. Nowopogońskiej i pod wiaduktem kolejowym, jak równieŜ 

za przystankiem autobusowym na wysokości ul. Betonowej? 
- Kiedy ul. Zamiejska będzie wreszcie przejezdna? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Chciałem ponowić moje pytania z poprzedniej sesji. Punkt świetlny w rejonie garaŜy ul. 

Kościuszki, organizacja ruchu ul. Spacerowa, selektywna zbiórka odpadów, barak do 
wyburzenia na Józefowie. 

- Remont ul. Sikorskiego, kto to wykonywał, z jakich funduszy? 
- ul. Kościuszki od ul. Sikorskiego do ul. Granicznej zarośnięty chodnik, czy nie moŜna tego 

uporządkować? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Co z remontem ul. Legionów, czy został juŜ zakończony? 
- Czy posypywarka juŜ pracuje? 
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Andrzej Krugły  - Radny  
 
- KaŜdy radar musi mieć homologację i licencję, równieŜ obsługa musi mieć takie uprawnienia. 

Boje się, Ŝe ktoś moŜe nas zaskarŜyć i będziemy płacić odszkodowanie. 
- Chciałbym dostać do wglądu umowę miedzy gminą a spółką Fotoradar S.C. Czy Burmistrz 

moŜe pozbawiać się dochodów finansowych przekazując je spółce? Jest to przekroczenie 
uprawnień Burmistrza. Śmieje się pan i pisze, Ŝe ma 50% poparcie. Zachowuje się pan jak ten 
Łukaszenko z Ukrainy, na pewno nawet nie dostanę tej umowy. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Chciałem się dowiedzieć na temat kontroli w przedszkolach nr. 4, 7 i 10 oraz w SP nr. 7. Kto je 

prowadził, czego dotyczyły i jakie są wyniki? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem się zapytać o dziury w ul. Słowiańskiej, czy nie moŜna by było ich zasypać? Na tym 

zakończymy tą część i przejdziemy do pytań mieszkańców. 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Pan Dracz   - Mieszkaniec Czeladzi  
 
- Mieszka na ul. Aleja RóŜ, na wysokości posesji nr 14 i 16 na słupie energetycznym 

zawieszono znak zakaz parkowania. Nie poinformowano nas o tym fakcie. Ogranicza to 
swobodę parkowania pod domem. Moja córka jest lekarzem i potrzebuje szybkiego dostępu 
do auta w przypadku nagłych wezwań. Jest wiele innych rozwiązań, aby załatwić ta sprawę 
innych niŜ stawianie zakazu np. ograniczenie prędkości lub parkowanie po jednej stronie. 
Proszę o ustosunkowanie się do tej sprawy. 

 
Robert Szupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Wykonujemy zalecenia Komisji Ruchu Drogowego, ona działa na skutek interwencji 

kierowców jeŜdŜących tą drogą. Tam jest ostry zakręt. Parkowanie powoduje ograniczenie 
widoczności i zagroŜenie w ruchu. To nie jest nasz wymysł tylko zalecenie komisji, posiadamy 
pełną dokumentację. 

 
Pan Dracz   - Mieszkaniec Czeladzi  
 
- Podjęcie takiej decyzji bez powiadomienia mieszkańców jest nie w porządku. Ja nie widzę, 

aby to miejsce stanowiło zagroŜenie. Nie wiem Ŝeby były jakieś interwencje. Tak było przez 
lata i nie stanowiło to problemów. 

 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- Czy nie moŜna uwzględnić, aby nie dotyczyło to mieszkańców. 
 
Pan Walaszek   - Mieszkaniec Czeladzi  
 
- Opisuje w moim piśmie jak nas traktuje ZBK. śadne remonty nie są wykonywane, jak komin 

był zepsuty sam musiałem go naprawić. RównieŜ Do ZIK mam zarzuty, był robione studzienki 
i są źle zrobione, cała droga jest zalana. Dodatkowo w czasie robót wyrwano kabel z energia 
mogło dojść do wypadku. 

 
Robert Szupider  - Dyrektor ZIK  
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- Droga nie jest jeszcze zrobiona. Studzienki będą zrobione, kiedy zakończona będzie budowa 
drogi. Do tej pory były półśrodki, teraz naleŜy naprawiać całą drogę. O wypadku z wyrwaniem 
kabla nic nie wiem, ale sprawę prześledzę. 

 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest prośba o przesunięcie ppkt. 5  na ppkt 1. Kto z państwa jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczyk-Kluk, S.Święch, T.Kocot, M.Kita, 
Z.Bazańska/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Jan Szot   - Prezes Agencji Rozwoju Lokalnego  
 
- /Przedstawia załoŜenia programu Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Zagłębia./ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś pytania do tego tematu? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- W programie brakuje problemów dotyczących ochrony zdrowia. Zaproponowaliśmy jako 

Komisja Zdrowia wprowadzenie tych zagadnień. Komisja wnioskuje o wprowadzenie dwóch 
wniosków do strategii: Profilaktyka i działania prozdrowotne oraz rozwój ochrony zdrowia na 
terenia zagłębia dąbrowskiego. 

 
Jan Szot   - Prezes Agencji Rozwoju Lokalnego  
 
- Strategia dotyczy głównie tematów takich jak przedsiębiorczość, gospodarka, sprawy 

społeczne. Ochrona zdrowia nie jest umiejscowiona w programie, bo tego nie dotyczy. Taki 
dokument musiałby stanowić oddzielną sprawę. Odbywało się spotkanie i nie zgłaszano 
dodatkowych uwag czy problemów. Nie jest to dokument, w którym sprawy zdrowia naleŜy 
umieścić. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Uznano, Ŝe temat zdrowia nie znajduje się w programie, bo nie moŜe tych spraw rozwiązać. 

Tematykę profilaktyki zdrowotnej umieścimy w naszym wewnętrznym dokumencie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Prace nad programem trwają od 2002r., a my uczestniczymy w nich od roku. Zgłosiliśmy takie 

zadania, które uznaliśmy za duŜe i istotne w ramach całego regionu. Nie moŜemy zgłaszać 
spraw interesujących tylko poszczególne miasta. 



 13

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Tworząc strategie chodziło tylko o wskazanie generalnych wytycznych, a nie dokładnych 

planów działania. 
 
Jan Szot   - Prezes Agencji Rozwoju Lokalnego  
 
- Chodzi nam o współpracę w ramach regionu i wytyczanie ogólnych kierunków. To ma być 

zawarte w tym dokumencie, aby zacieśnić współpracę. Na bazie tego programu gminy mogą 
tworzyć wewnętrzne strategie, zawierające szczegółowe działania. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Rozumiem główne załoŜenia programu. Sprawy zdrowotne moŜemy zawrzeć w wewnętrznym 

dokumencie 
 
PRZERWA 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- W programie brakuje problemów dotyczących ochrony zdrowia. Zaproponowaliśmy jako 

Komisja Zdrowia wprowadzenie tych zagadnień. Komisja wnioskuje o wprowadzenie dwóch 
wniosków do strategii: Profilaktyka i działania prozdrowotne oraz rozwój ochrony zdrowia na 
terenia zagłębia dąbrowskiego. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czy nie wystarczy, Ŝe takie zapisy znajdą się w naszej strategii? Jeśli będziemy na siłę chcieli 

przeforsować te wnioski będzie to niekompatybilne z całością Proszę zrozumieć, Ŝe inne 
gminy nie przyjmą takiej strategii i moŜe w związku z tym naleŜy wycofać cały program. Nie 
moŜemy zmieniać zapisu uzgodnionego z innymi gminami. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja Gospodarcza nie miała okazji na wnikliwe zapoznanie się z programem, w związku z 

czym moŜe dobrze by było odłoŜyć głosowanie do następnej sesji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę o przegłosowanie strategii bez zmian jako najdalej idącego wniosku, jeśli Rada odrzuci 

program, uznam, Ŝe nie zyskał on aprobaty jako całość. Jesteśmy tylko jednym elementem 
Zagłębia a nie całością. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proponowałbym dojść do porozumienia. Odniesienie do zdrowia moŜemy zawrzeć w naszym 

własnym programie, a narzucanie tego w całościowym dokumencie będzie nie w porządku w 
stosunku do innych gmin. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Proszę o odstąpienie w tym momencie od głosowania. Chciałbym skonsultować się z 

członkami Komisji Zdrowia. Czy odłoŜenie głosowania skomplikuje sytuację? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Na pewno opóźni pracę nad naszą strategią. W czasie ustaleń z innymi gminami 

stwierdziliśmy, Ŝe program będzie zatwierdzony na najbliŜszej sesji. Chce pan zmusić inne 
gminy, aby umieściły w swojej ogólnej strategii punkt dotyczący Czeladzi. 
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Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Proszę o odłoŜenie głosowania o kilka godzin abym mógł się skonsultować z koleŜanką z 

Komisji Zdrowia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę głosować wniosek radnego Staśko o umieszczenie tych punktów w strategii, jeśli on 

przejdzie, ja wycofam strategię z porządku obrad jako nie uzgodnioną z innymi gminami. 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Proszę o odłoŜenie głosowania.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zatem wstrzymujemy tą sprawę i przechodzimy do ppkt. 2. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Temat ten był juŜ szeroko omawiany, zatem czy są do niego jakieś pytania? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- W jaki sposób dociera do studentów informacja, Ŝe Rada wyróŜnia ich stypendiami? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Odbywa się to za pomocą środków masowego przekazu – Echo Czeladzi, Dziennik Zachodni i 

Biuletynu Informacji Publicznej. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji, L.Lasoty/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt.3. Czy są jakieś pytania? 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- /Omawia Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2005/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Czy trzymamy się zapisu, Ŝe w przypadku umieszczenia sklepu w zasobach spółdzielczych 
lub prywatnych, potrzebna jest pozytywna decyzja administratora? 

 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Tak kaŜdy sprzedawca musi uzyskać taką zgodę. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Oba programy, o których teraz mowa musimy uchwalać co roku. Czy pieniądze z koncesji idą 

na ten drugi program. Czy tylko koncesje finansują organizacje pozarządowe. Czy w ramach 
tych kwot moŜemy wspomóc zespół Konopians. MoŜe on promować miasto. Proszę o 
skontaktowanie się z nimi. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie moŜemy dać zespołowi, moŜemy tylko dać na konkretne zadanie. Musimy znaleźć jakiś 

sposób na przekazanie pieniędzy. Często zatrudniamy go na imprezach lokalnych. Muszą się 
zgłosić z chęcią działania do nas. 

 
Eugeniusz Bli źnicki  - Radny powiatowy  
 
- Program nie jest realizowany w mieście. Proszę Komisję Oświaty o przeanalizowanie tej 

sprawy i wprowadzenie go w Ŝycie albo uchylenie i stworzenie nowego programu. 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Wszystkie zapisy są realizowane na bieŜąco. Nie ma zapisu, Ŝe naleŜy dawać sprawozdania.  
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie zgadzam się, Ŝe ten program nie jest realizowany, co roku stwarzamy go od nowa, 

dlatego czerpiemy z poprzednich. Jest on realizowany. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji, L.Lasoty/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt.4. Czy są jakieś pytania? 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- To jest drugi z tych programów. Został nieco zmodyfikowany w stosunku do zeszłorocznego, 

bo nastąpiły pewne zmiany w ustawie. Z pieniędzy alkoholowych część idzie na ten program 
tj. przeciwdziałanie patologiom.  

 



 16

Wiesław Konderak  - Radny  
 
- Ile idzie z koncesji na ten program? 
 
Teresa Wąsowicz  - Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  
 
- Na cały program idzie 550 tys. z czego około 150 tys. z koncesji. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji, L.Lasoty/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 5. Wpłynął wniosek Komisji Oświaty, Kultury, Sortu i Bezpieczeństwa. 
- /Odczytuje wniosek/ 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Stanowisko komisji i wniosek jest inny niŜ tekst uchwały przedstawiony w porządku obrad.  
- /Odczytuje wniosek, którym zajmowała się komisja/ 
- Rozpatrywaliśmy: czy Burmistrz udzielił odpowiedzi na skargę i dlaczego nie likwiduje 

złomowiska. Po wysłuchaniu stron przygotowaliśmy opinię o odrzuceniu skargi i wniosek o 
skontrolowanie przestrzegania warunków umowy przez właściciela złomowiska. 

 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- /Odczytuje opinię/ 
- /Odczytuje wniosek/ 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Jestem tylko za krótkim tekstem opinii, Ŝe skarga jest bezzasadna, bez drugiej części 

odnośnie kontroli. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe mamy dwa wnioski: Komisji i zastępcy przewodniczącego Kity? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Przypominam, Ŝe komisja jednogłośnie przegłosowała wniosek i opinię. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem się dowiedzieć czy były przedstawione stosowne dokumenty, czy działalność 

złomowni jest zgodna z prawem?  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Kto z państwa jest za odrzuceniem skargi państwa Olejniczaków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji, L.Lasoty/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała o odrzuceniu skargi została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 6. Proszę panią kierownik o zreferowanie sprawy. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Chodzi o nadanie nazw dwóm ulicom. Jedna to pokrywająca się z ul. Stalową w Sosnowcu i 

proponowana nazwa to Stalowa, a druga przedłuŜenie ul. Robotniczej i proponowana nazwa 
to Robotnicza. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za odrzuceniem skargi państwa Olejniczaków? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji, L.Lasoty A.Jachimczak-Klul/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 7. Proszę panią kierownik o zreferowanie sprawy. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Chodzi o przejęcie budynków Spółki Restrukuryzacji Kopalni, przejęcie stwarza moŜliwość 

renowacji i rekapitalizacji przy udziale funduszy strukturalnych. Jednak warunkiem jest stu 
procentowa własność gminna. Łączna ilość mieszkań to 305. Przejęte by było w ramach 
długów kopalni. Z chwila przejęcia przez gminę właściciele stracą moŜliwość wykupu 
mieszkań z 95% bonifikatą i przejdą pod zasady sprzedaŜy mieszkań gminnych. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Dyskutowaliśmy na ten temat na Komisji Gospodarczej i podeszliśmy do tego pozytywnie. 

Zgadzamy się na przejęcie i przygotowaliśmy wniosek o sprzedaŜ po preferencyjnych cenach. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja nie bardzo rozumiem ten wniosek, bo wynika z niego, Ŝe po przeprowadzeniu przez gminę 

remontach najemca będzie miał prawo wykupić mieszkanie za 5% wartości. Taki rozwiązanie 
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jest zupełnie nie do przyjęcia i proponuje nie przejmować tych mieszkań. Dlaczego ze 
środków publicznych mamy dotować pewną grupę? 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja się zgadzam i dlatego uwaŜamy, Ŝe taką decyzję powinni podjąć mieszkańcy, a nie Rada. 

Mam taką propozycję, aby przeprowadzić konsultację z mieszkańcami a potem podejmować 
uchwałę. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Były dwa cykle konsultacji. 62% mieszkańców zgodziło się na przejęcie przez gminę i na 

nasze warunki. Czyli dzisiaj rezygnują z wykupu po cenach preferencyjnych, natomiast my 
proponujemy Radzie, aby przyjęła bonifikatę w wysokości 100% dzisiejszej wartości tych 
mieszkań i to będzie im odliczone w momencie gdy będą chcieli wykupić mieszkania. Do tego 
odliczymy im kaucję jaką byli by w stanie uzyskać w sądzie około 5 tys. zł. To co państwo 
proponujecie doprowadzi do strat, były juŜ takie przypadki. JeŜeli mamy tam zainwestować to 
musi to mieć sens. Jeśli mieszkańcy na to się nie godzą mogą to realizować jako wspólnoty 
mieszkaniowe i to ich problemem będą ci, którzy nie płacą. Jeśli gmina chce wziąć pewne 
cięŜary na siebie to nie moŜemy potem jeszcze do tego dopłacać. W takiej sytuacji ja nie 
przejmę tych mieszkań. Natomiast jeśli Rada się zgodzi zaczniemy wysyłać umowy 
mieszkańcom. Tylko jeśli 95% zgodzi się na nasze warunki my to przejmiemy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja rozumiem te problemy, bo nie moŜna inwestować jeśli się nie ma jakiegoś zabezpieczenia, 

ale dlaczego o tym ma decydować Rada, a nie lokatorzy. Czy teraz mamy ją podejmować czy 
oni tego chcą? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Odbyliśmy wiele spotkań. Uchwała nie upowaŜnia do przejęcia. Najpierw Rada musi się 

zgodzić, co z tego, Ŝe mieszkańcy będą chcieli jeśli rada się nie zgodzi. Na nikim nie 
będziemy wymuszać zgody. Jeśli Rada się zgodzi wyślemy umowy i jeśli 95% to zaakceptuję 
wtedy stworzymy zasoby komunalne. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- To są dwa warianty prywatyzacji. Pierwszy to odsprzedanie za niewielkie kwoty i 

pozostawienie zarządu mieszkańcom. Drugi to przejęcie przez gminę i włączenie do zasobów 
komunalnych. Nasza decyzja wpłynie na mieszkańców, moŜemy uprawnić Burmistrza do 
dalszych działań. Tylko ten wariant pozwoli pozyskać pieniądze unijne. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Przed inwestycją zapytać mieszkańców o ich chęci. Skonsultować się ze wszystkimi 

mieszkańcami 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Spotkania się odbywały i podejmiemy decyzje dopiero po tym jak 95% wyrazi zgodę. Najpierw 

jednak potrzebna jest wola Rady. Jeśli się nie zgodzą to ja tego nie przejmę. Nie zrobię 
Ŝadnych kroków bez zgody Rady. 

- /Odczytuje tekst porozumienia przedstawionego mieszkańcom/ 
- Dopiero po wyraŜeniu zgody przez Rade będziemy wysyłać umowy. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Jest grupa, która zalega z czynszami. Czy w wyremontowanych mieszkaniach nie wzrosną 

czynsze? Czy moŜemy przenieść tych mieszkańców do lokali o niŜszym standardzie? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To państwo ustalacie politykę czynszową. Są moŜliwości przeniesienia do lokali o niŜszym 

standardzie. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Jaki jest okres realizacji tego przedsięwzięcia? 
- Czy wycena jest konsultowana z Spółką Restrukturyzacji Kopalń? 
- Co gmina zrobi po przejęciu jeśli mieszkańcy nie będą chcieli wejść w skład zasobów 

komunalnych? 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- To wszystko są czynności po podjęciu uchwały. Najpierw naleŜy tę uchwałę podjąć. Dopiero 

po podjęciu moŜemy dyskutować, co będzie dalej. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Chciałbym tą decyzję podjąć w sposób świadomy i znając wszystkie moŜliwości. Co zrobimy 

po przejęciu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Okres realizacji to 11 lat począwszy od 2006r. 
- W sprawie rozliczenia wydaje mi się, Ŝe zdołamy się porozumieć z kopalnią, ale jeśli tak się 

nie stanie, będę się zwracał do państwa. 
- Dzisiaj to jest tylko wyraŜenie woli Rady, przejęcie nastąpi w momencie podpisania aktu 

notarialnego. 
- JeŜeli chodzi o los mieszkańców, będą na takich samych zasadach jak w innych zasobach 

komunalnych. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Rozumiał bym pana Gawrońskiego jeśli Burmistrz chciałby przejąć wyremontować i sprzedać 

po niskich cenach, ale on chce zrobić coś przeciwnego. Burmistrz chce zagwarantować brak 
strat, a państwo nie chcą się na to zgodzić. Powiedział, Ŝe jeśli nie zgodzi się co najmniej 95% 
mieszkańców to on tego nie przejmie. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zapiszmy to w tej uchwale 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To będzie zapisane w następnej uchwale. Najpierw potrzeba zgody rady na przejęcie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie mamy pełnych danych na ten temat. Powinno to zostać przedyskutowane przez Komisje 

Gospodarczą. NaleŜy to wszystko doprecyzować za jaka kwotę przejmujemy od kopalni. 
Powinien teŜ być projekt umowy. Proponuje odłoŜyć tą sprawę i zgłosić się do mieszkańców 
aby się wypowiedzieli kto jest za? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Niestety pan nie zna procedury. śeby zrobić wycenę potrzeba konkretnych pieniędzy i jest ona 

waŜna tylko przez 3 miesiące. Kompromis ze Spółką teŜ trochę trwa, potem się okaŜe, Ŝe 
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ponownie trzeba wyceniać. Poza tym to jest sprawa organu wykonawczego, Rada ma 
zdecydować czy zgadza się na przejęcie budynków. Proponuje poddać pod głosowanie. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Składam wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad, do czasu uzyskania potwierdzenia 

wyceny od Spółki. Druga sprawa to uzyskanie wiarygodniejszej opinii mieszkańców tych 
zasobów. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Składam wniosek o głosowanie na ten temat. Jeśli zdejmiecie to z programu obrad to sprawa 

upadnie. Mowa była, Ŝe jednym z argumentów jest brak konsultacji z mieszkańcami, a takie 
się odbyły, przedstawiłem propozycję i było wystarczająco czasu, aby zapoznać się z 
opiniami. Ja nie będę ponownie tracił czasu. Konsultacje odbyły się zgodnie ze wszelkimi 
normami. Jakie my mamy podstawy, Ŝeby ludziom przesłać umowę. Ja przygotowałem projekt 
umowy i uchwały przeprowadziłem konsultację i chcę przejąć budynki, a państwo robią unik i 
tak to przedstawię mieszkańcom. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Na dzień dzisiejszy nie potrzebujemy robić więcej niŜ zostało zrobione. Im niŜsza jest kwota 

szacunkowa tym lepiej dla nas. Rozmowy idą w celu uzgodnienia pewnych spraw, jeśli 
będziemy chcieli wszystko oglądać i analizować to niewiele załatwimy. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje uchwałę/ 
- My dziś mamy podjąć decyzję czy zgadzamy się na przejęcie tych budynków od kopalni w 

zamian za wierzytelności. Nie ma mowy nic o mieszkańcach. Taka jest treść umowy. Czy 
Rada wyraŜa zgodę. Jeśli zadecydujemy, Ŝe nie sprawa upada. Jeśli się państwo zgodzą 
Burmistrz powiedział, Ŝe musi się zdecydować 95% mieszkańców, aby doszło do przejęcia. 
Jeśli wycena budynków będzie zbyt duŜa równieŜ ich nie przejmiemy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Z chwilą przejęcia staną się one komunalne, Są przygotowane umowy. JeŜeli mieszkańcy nie 

wyraŜą zgody, nie przejmiemy budynków. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Uchwała moŜe być wykonana lub nie, bo to jest tylko upowaŜnienie Burmistrza. Projekt jest 

jasny i dalsza dyskusja jest zbędna. Nie ma sensu przekładania na następny termin. Państwo 
nie będziecie decydować po ile sprzedamy, bo to jest moja kompetencja. Rada ma się 
zdecydować czy wyraŜa zgodę na upowaŜnienie mnie do przejęcia. Cen nie znam bo nie ma 
wyceny. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Burmistrz jest uzurpatorem kompetencji Rady Miasta. To Rada gospodaruje majątkiem. To, Ŝe 

my dajemy takie upowaŜnienie musi być potwierdzone wyceną i konkretnymi danymi. Rok 
temu zgodziliśmy się na zakup budynku na ul. Reymonta po wygórowanej cenie i dziś musimy 
do tego dopłacać koszty remontu. 

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
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- Proszę odczytać treść porozumienia ze Spółką Restrukturyzacji Kopalń. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Odczytuje treść porozumienia/ 
 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Wycofuje swój wniosek o zdjęcie z obrad, bo to mieszkańcy zadecydują co chcą. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji,/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 8. Proszę panią kierownik o zreferowanie sprawy. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Chodzi o działki niezabudowanych w rejonie ul. Kościuszki i ul. 3 Kwietnia. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji,/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 9. Proszę panią kierownik o zreferowanie sprawy. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
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- Są to 4 ulice – 21 Listopada, Betonowa, Stalowa i 3 Kwietnia, są one własnością Skarbu 
Państwa. Przejęcie ich pozwoli wykonywać zadania własne, między innymi budowę 
kanalizacji. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 10. Proszę panią kierownik o zreferowanie sprawy. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Wprowadzenie dotyczy uchwał 10, 11, 12, 13 i 14. Dotyczą one zmiany uchwał z 2002r. w 

sprawie planu miejscowego. W zasadzie były to tylko zmiany kosmetyczne przedłuŜające plan 
miejscowy na 2003r. Na dzień dzisiejszy są to martwe uchwały. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 11. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez T.Kocot/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do ppkt. 12. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 13. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 14. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 15. Proszę panią kierownik o zreferowanie tematu. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Chodzi o nie wyraŜenie zgody na sprzedaŜ terenu zielonego z Urzędem Miejskim. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały nie wyraŜającej zgody na sprzedaŜ? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
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0 głosów przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała o nie wyra Ŝeniu zgody została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 16. Czy są jakieś pytania?. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Ja nie wiem czy rolą Burmistrza jest aktywny handel nieruchomościami, bawi się w jakieś 

spekulacje. Czy osoba prywatna nie moŜe sobie tego kupić, tylko Burmistrz musi kupować dla 
swojego kumpla ziemię za nasza pieniądze?  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest to wniosek właścicieli terenu i pan jako radny powinien to wiedzieć. Jeśli się to panu nie 

podoba moŜe pan wyjść. Jest orzeczenie Sądu NajwyŜszego, które mówi, Ŝe przedmiotem 
obrad Rady jest wyraŜenie zgody bądź nie. Jeśli nie chce pan wyrazić zgody głosuje pan 
przeciw. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chcę się odwołać do zapisu ustawowego, to Rada zajmuje się gospodarką nieruchomościami 

i w związku z tym cofnęliśmy swoje pełnomocnictwo dla Burmistrza. Wszelka korespondencja 
powinna być kierowana do Rady, ale tylko czasami jest kierowana, a wszystko to zaleŜy od 
polecenia pani naczelnik lub Burmistrza. To mu jesteśmy gospodarzem tej uchwały i pan ma 
tylko wykonywać nasze polecenia. JeŜeli tak oferta wpływa do Rady gminy to ma być 
kierowana do radnych, powinna zawierać wycenę. Pan sobie zawłaszcza, Ŝe będzie 
negocjował. Pan ma tylko być pośrednikiem w dokumentach i nic więcej. Tylko jeŜeli Rada się 
zgodzi moŜe pan podpisać akt notarialny, ale tylko z upowaŜnienia Rady. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest pan w błędzie. Skoro tak pan uwaŜa to proszę przeczytać ustawę o gospodarce 

nieruchomościami. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze/ 
- Decyduje Burmistrz, Rada decyduje tylko ogólnie w sprawach gospodarki nieruchomościami. 

Sposób wykonania uchwały jest w kompetencji Burmistrza. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Zgłosiliśmy prośbę na komisji, aby określić szerokość pasa wyłączonego z gospodarowania, 

ze względu na bliskość rzeki. 
- Czy środki na tą inwestycję będą w formie kredytu czy z budŜetu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja czekam na decyzję Rady. Jeśli będzie na tak to wtedy zabezpieczę środki na tą decyzję. 
 
Wiesław Konderak  - Radny  
 
- Na jakie cele będzie przeznaczona ta działka? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- W studium jest to przewidziany teren zielony. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Zlokalizowana jest w zakolu Brynicy, w odległości 50 m od wału nie wolno budować, są tam 

teŜ umiejscowione sieci energetyczne i gazowe, co ogranicza zabudowę tej działki. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma więcej pytań, kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
7 głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 17. Proszę panią kierownik o wstęp. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Proszę o nie wyraŜenie na sprzedaŜ, gdyŜ jest ona juŜ zainwestowana i przeznaczona pod 

budowę drogi. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały o nie wyraŜeniu zgody na sprzedaŜ? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała o nie wyra Ŝeniu zgody na sprzeda Ŝ została przez Rad ę 
podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 18. Proszę panią kierownik o zreferowanie tematu. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Proszę o wyraŜenie zgody na przedłuŜenie dzierŜawy, gdyŜ nie ma co do niej planów. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
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18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 19. Proszę panią kierownik o zreferowanie tematu. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Wymaga ona regulacji geodezyjnej. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Święch/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 20. Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 21. Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech L.Lasota/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do ppkt. 22. Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 23 Czy są jakieś pytania?  
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Proponowana jest autopoprawka, zmniejszenie działki, gdyŜ dotychczasowy dzierŜawca nie 

chce całej, a jedynie 1400m².  
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie wiem czy w tym przypadku forma przedłuŜenie umowy jest właściwe. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Chodzi o dalsze dzierŜawienie części działki. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest z przyjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech/ 
 
9 radnych głosowało za 
2 głosów przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 24. Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, A.Horzelska-Matyja/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do ppkt. 25 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 26 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 27 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 28 Czy są jakieś pytania?  
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dlaczego na mapach mamy nazwiska, co z ochroną danych osobowych? 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- To jest przeoczenie przygotowujących. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Czy nie jest tak, Ŝe niektóre działki są opisane, a jak chodzi o jakąś za 300 tys. to jest 

milczenie owiec? 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 29 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 30 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy w tej sprawie nie było jakichś niejasności? Ktoś chciał wykupić tą działkę. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Tak, ale zrezygnował z tego. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 31 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 32 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech,/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 33 Czy są jakieś pytania? 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Czy garaŜ ten jest legalny czy nie legalny? 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Właściciel uzyskał zgodę od CKSu, wtedy kiedy był on ustawiany. Nie posiada zezwolenia na 

budowę. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Nie wyraŜajmy zgody na dzierŜawę do czasu wyjaśnienia sytuacji. Proponuje skrócenie 

okresu dzierŜawy do 1 rok w przypadku nielegalnych garaŜy, a 3 lata lub więcej w przypadku 
legalnych. 

 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Będziemy mieli z tym problem, bo większość garaŜy nie ma pozwolenia na budowę i trzeba by 

je było wyburzyć. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Trzeba to jakoś zalegalizować, aby sytuacja była jasna. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W ppkt. 21 zgodziliśmy się na zawarcie dzierŜawy na takich samych warunkach, więc tu nie 

moŜemy robić inaczej. Potrzebna jest konsekwencja. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Jeśli w ciągu roku właściciele garaŜy nie zalegalizują tego, moŜe to skutkować rozbiórką. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Powinniśmy w ciągu roku starać się unormować tą sprawę. Przyjęliśmy zasadę. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 



 31

- Nie ma moŜliwości zalegalizowania w ciągu roku tych garaŜy. Jeśli sprawa wpłynie do 
Powiatowego inspektora budownictwa to moŜe to skutkować rozbiórką. w ciągu trzech lat 
sytuacja moŜe się wyjaśni. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- MoŜemy się zapytać tych ludzi jaką formą korzystania są zainteresowani. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Nadal chcą dzierŜawić ten teren. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Mamy się zgodzić, aby te blaszaki nadal szpeciły miasto. Stawiam wniosek o utrzymanie 1 

roku dzierŜawy. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie moŜemy tego zrobić, bo dopiero podjęliśmy uchwałę, w której wyznaczyliśmy 2 letni okres 

dzierŜawy. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o wrócenie do tej uchwały i głosowanie ponownie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nasz regulamin nie przewiduje tego, nie moŜna głosować dwa razy nad tą samą uchwałą. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Tam były 2 lata tu są 3 skąd taka róŜnica? 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- W pierwszym przypadku chodzi o panią, która jest inwalidką i stwierdziła, Ŝe po upływie dwóch 

lat nie będzie juŜ korzystać z samochodu, a więc zlikwiduję garaŜ. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Nie chcę się zgodzić na dawanie jednym na dwa lata, a innym na trzy lata. Trzeba 

rozgraniczyć, które są legalne, a które nie. 
 
GraŜyna Jaro ń   - Kierownik wydziału Urbanistyki Nieruchomo ści  
 
- Zaszła pomyłka w obu przypadkach chodzi o okres trzyletni. Ta pani miała w 1987r. 

pozwolenie na czasowe ustawienie garaŜu, więc nie wiem czy jest on nielegalny. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Nie było o tym mowy na komisji, czuję się wprowadzony w błąd. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- My wydzierŜawiamy teren a nie garaŜ, jeśli wypowiemy dzierŜawę musi to rozebrać. Tam 

gdzie nie mamy zamiaru nic robić to powinniśmy dać na długi czas dzierŜawy. To jest miejsce, 
którego nie widać, a pan chce odebrać tym ludziom moŜliwość garaŜowania. Oni nie maja 
moŜliwości zalegalizowania tego, jeśli damy tylko na rok to kaŜą mu to rozebrać. Jeśli stoi na 
prawidłowo dzierŜawionym terenie to dlaczego mamy to utrudniać. 
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Leszek Lasota   - Radny  
 
- Wydaje mi się, Ŝe powinniśmy porządkować. Dać rok czasu na zdecydowanie czy chce kupić 

czy nie. Jeśli coś jest nielegalne to ktoś musi ponieść konsekwencje tej nielegalności. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca/ 
 
8 radnych głosowało za 
6 głosów przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 34 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca, I.Gawroński/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 35 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca, I.Gawroński/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 36 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca, I.Gawroński/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
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0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 37 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca, I.Gawroński/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 38 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, Z.Bazańska, M.Rajca/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 39 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, M.Rajca/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 40 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez S.Świech, M.Rajca/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
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0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 41 – zmiany w budŜecie. 
 
Urszula Polak-Wałek  - skarbnik Miasta  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- § 5 czy zaciągnęliśmy tą poŜyczkę w całości? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Ona nie wpłynęła do nas to była tyko uchwała i było to traktowane jako plan. Nie dostaniemy 

3,3 mln tylko 700 tys., a tylko część z tego wykorzystamy. Reszta przejdzie na następny rok, a 
zadłuŜenie będzie odpowiednio o 1 mln niŜsze. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Promocja miasta na koszykówkę, co to będzie, proszę uściślić. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chcemy to zebrać z pracy wideoradaru. Musimy podpisać umowę z klubem na promocje 

miasta np. napisy na koszulkach i wtedy będą mogli wydawać te kwoty na co sami uznają. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- /Precyzuje zmiany w budŜecie z uwzględnieniem autopoprawek/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To są tematy  do dyskusji na Komisji Gospodarczej. Jeśli potrzeba lamp bakteriobójczych to 

dlaczego ich nie kupujemy, przecieŜ bezpieczeństwo mieszkańców jest najwaŜniejsze. 
Dlaczego w ZIK pojawiają się takie duŜe oszczędności? W ZBK takich oszczędności nie ma, 
to jest głębszy temat i powinniśmy się tym zająć. Wydaje się pieniądze na dokumentacje, a na 
lampy nie ma. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kwota przedstawiona to nie tylko lampy, ale i samochód i sprzęt komputerowy. Dlaczego są 

oszczędności w ZIK, to kwoty zarezerwowane na przyszłość. ZIK jest dobrym płatnikiem i 
otrzymuję dobre warunki. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Co to jest za dokumentacja, do czego jest potrzebna? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dokumentacja na rynku, to są teŜ media, układ komunikacyjny. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Nie rozpisaliśmy wszystkich kwot w ZIK. BudŜet będzie bardzo trudny. Proponuje realizacje 

zadań E2.1 i E2.48 dokończyć, a resztę pieniędzy zostawić do projektu budŜetu na rok 
przyszły. Być moŜe zostanie wykorzystana na sporządzenie dokumentacji. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jeśli przyśpieszymy prace szybciej otrzymamy zwrot kosztów z pieniędzy unijnych, ale jeśli 

będziemy zwlekać cała sprawa się odwlecze i później otrzymamy te kwoty. Za dokumentację i 
tak będziemy musieli zapłacić 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Przeanalizujmy to jeszcze, a poza tym pieniądze pozostaną na tej pozycji. Jestem z a 

przyjęciem zadań i ich realizacją, a resztę pozostawić do budŜetu. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Referuje zmiany w budŜecie/ 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Musimy przegłosować wniosek radnego Gawrońskiego 
 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Zgłaszam inny wniosek, aby zostawić to tak jak jest. MoŜe w ciągu miesiąca koszty wzrosną i 

ja będę głosowała za takim wnioskiem. 
  
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Dlaczego Burmistrz mając rezerwę finansową nie wydaje ich na zakup tak potrzebnych lamp 

UV? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ja juŜ udzieliłem odpowiedzi na ten temat. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę odczytać z protokołu, bo ja nie usłyszałem odpowiedzi. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie mam na ten temat nic więcej do powiedzenia 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę państwa jestem w kłopocie. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Do tej poŜyczki na kanalizacje przy ul. 21 Listopada, jakie to były kwoty? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
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- To było w transzach z BOŚ. Nie otrzymamy 3,3 mln., a jedynie 700tys. To jest tylko załącznik 
do uchwały, a nie następna uchwała. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wnioskuję o przekazanie pieniędzy zaoszczędzonych przez ZIK na zadania E2.1 i E2.48 w 

tym roku, natomiast pozostałą kwotę zostawić ZIK.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę się nad tym zastanowić, bo albo staramy się coś pozyskać ze SFOR, albo nie. 

Państwo to robią dla zasady, Ŝeby być przeciwko moim propozycjom. Chciałbym 
przypomnieć, Ŝe ten rynek jest w projekcie wojewódzkim i kiedyś musimy się za to zabrać. Im 
szybciej się do tego weźmiemy tym szybciej zakończymy, a jeśli państwu na tym nie zaleŜy to 
głosujcie przeciw. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę nie insynuować takich rzeczy. Jestem zaniepokojony budŜetem. Zostawmy te kwotę w 

budŜecie. Nie jest to z mojej strony, ani złośliwość, ani walka polityczna, bo nie widzę takiej 
potrzeby. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Ile ma kosztować ta dokumentacja? Bo ciągle wzrasta kwota, na dzień dzisiejszy jest to juŜ 

ponad 500 tys. Jak długo te sumy będą rosły? Czy to juŜ jest ostateczna kwota? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To są dwie dokumentacje układ komunikacyjny i mniejszy układ wewnętrzny i w tym są media. 

Mamy podpisaną umowę i musimy zapłacić. Pytanie jest tylko czy płacimy w tym roku i 
Ŝądamy wykonania roboty w jak najwcześniejszym terminie, abyśmy mogli wysłać 
dokumentację jeszcze w lutym, czy odwlekamy sprawę. To juŜ jest koniec dokumentacji, ale 
moŜe czegoś zabraknąć, są juŜ zlecenia na wszystkie umowy. Były komisje, więc tam 
naleŜało się dowiadywać o te sprawy. Proszę o głosowanie. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy te 500 tys. wystarczy na wykonanie dokumentacji, czy będą potrzebna dalsze kwoty? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę o przerwę skontaktuje się dyrektorem. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Składam wniosek, aby środki, które pozostały w ZIK zagospodarować na zadania E2.1 i 

E2.48, a pozostałą kwotę skierować do budŜetu gminy na rok przyszły. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem radnego Gawrońskiego? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
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6 radnych głosowało za 
6 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budŜecie? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
16 radnych głosowało za 
1 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 42 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Jest ona konsekwencją wcześniejszej uchwały, dotyczy dostosowania stawek dotacji do 

wcześniej podjętych decyzji. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 43  
- /Odczytuje wniosek Komisji Zdrowia o pozostawienie stawek podatku nieruchomości od 

budynków o charakterze medycznym na rok 2005 na takim samym poziomie jak w tym roku. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- /Omawia wielkość stawek/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek Komisji Zdrowia? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
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11 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Komisja Finansowo-BudŜetowa przyjęła proponowane przez Burmistrza stawki. Nie ma 

równych stawek tylko zmieniają się aby równowaŜyć róŜnicę z innych lat. Jedne stawki rosną, 
a inne nie. Uzasadniono to tym, Ŝe w poprzednich latach za mało wzrósł. Jeśli teraz nie 
zmienimy, za rok czeka nas wzrost 6-7% czyli znaczny. Lepszy byłby racjonalny co roczny 
wzrost w wysokości 3-4% jest to pewna niekonsekwencja. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Nie moŜna tego w ten sposób liczyć i ja juŜ to tłumaczyłam na komisji. Liczone było od stanu 

aktualnego. Jest to płynne, bo ceny nieruchomości zmieniają się. Nie moŜna porównywać tych 
liczb. Nigdzie nie ma wzrostu 10%. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie głosujemy projekt uchwały 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk, A.Horzelskiej-Matyji/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 44 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- /Wyjaśnia wysokość stawek/ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 45 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 46 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 47 Czy są jakieś pytania?  
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Jest wzrost liczby psów, a nie ma wzrostu wpływów. MoŜe naleŜałoby zatrudniać kogoś 

ściągającego opłaty.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Trzeba to przedyskutować na komisji, a nie w tej uchwale. Proszę przygotować stosowny 

wniosek. Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 48 Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Sekretarz Miasta  
 
- /Udziela informacji/ 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
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0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 49. Czy są jakieś pytania? Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Sekretarz Miasta  
 
- /Udziela informacji/ 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 50. Czy są jakieś pytania? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Udziela informacji/ 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzoru/ 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 51. Czy są jakieś pytania? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- To waŜny dokument, a my go otrzymujemy w ostatniej chwili. Powinno to być 

przeanalizowane przez komisję. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
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- Nie zgadzam się z uzasadnieniem, przedstawionym przez Powiat. Tak jak w przypadku 
poprzednich uchwał dotyczących likwidacji oddziałów są nieprawdziwe dane na temat 
realizacji kontraktu. Jedyną racją jest to, Ŝe oddział powinien być przeniesiony w inne miejsce. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wracamy do ppkt. 1 - Strategia ZrównowaŜonego Rozwoju Zagłębia Dąbrowskiego. Czy 

Komisja Zdrowia ustaliła stanowisko w tej sprawie? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Wycofuje swój poprzedni wniosek i stawiam kolejny o umieszczenie w Strategii Miasta 

Czeladź punktu o treści: Profilaktyka i działania prozdrowotne. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za wnioskiem radnego Staśko? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Konderak, danymi zajmuje się Wydział Polityki Informacyjnej, mam dla pana dane, o 

które pan prosił z wyjątkiem danych zastrzeŜonych na terenie urzędu. 
- Sprawa wezwania do StraŜy Miejskiej, naleŜy podać pełną informację na temat wydarzenia. 
- Sprawa porównania bezpieczeństwa w mieście w latach poprzednich, a dzisiaj, wydaje mi się, 

Ŝe to jest temat dla Komisji Bezpieczeństwa. Z danych, którymi dysponuję wynika, Ŝe 
mieszkańcy czują się w mieście coraz bezpieczniej. 

- Fundusze z UE – ul. 21 Listopada, termomodernizacja szkól – niestety po wstępnej akceptacji 
został odrzucony oraz rewitalizacja miasta. Ze SFOR nikt jeszcze nie otrzymał dotacji, sprawy 
wymagają dłuŜszych przygotowań. 

- Decyzje o przyznaniu dzierŜawy – wydano ich w tym roku 41, w tym 23 garaŜe, 12 drogi, 2 
parkingi,4 poprawa warunków zagospodarowania. 

- Pytanie pana Kędzierskiego. śmieci w tych rejonach były posprzątane, skoro są to znaczy, Ŝe 
ktoś podrzucił je ponownie. ZIK teŜ ma ograniczony budŜet i moŜliwości w tej sprawie. Jeśli 
widzi pan taki przypadki proszę informować StraŜ Miejską. 

- ul. Zamiejska – droga będzie przejezdna, gdy wykonamy kanalizację, a to trwa dłuŜej i wiąŜe 
się ze sporymi nakładami. 

- Rondo miało spowolnić ruch, a nie wyeliminować tą trasą ruch TIRów. 
- Pan Gawroński – punkt świetlny ul. Kościuszki była juŜ o tym mowa. W sprawie organizacji 

ruchu przy SP7 teŜ była mowa na poprzedniej sesji. Potrzebny jest projekt i wtedy Komisja ds. 
Ruchu będzie to badać 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ile moŜe potrwać cały proces? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Myślę, Ŝe do wiosny sprawę tą będzie moŜna rozwiązać.  
- Odpady szklane 
- /Odczytuje pismo z Alby/ 
- Barak na Józefowie miał być rozebrany. 
- Z jakich funduszy remont ul. Sikorskiego – pochodzą one z ZIK. 
- ul. Kościuszki – chodnik muszę to sprawdzić, ale jest to inwestycja do planu. 
- Pan Świątek pytał o remont ul. Legionów, został on juŜ zakończony, moŜe trwają jeszcze 

prace z regulacją studzienek. 
- Pan Krugły pytał o fotoradar, według mojej wiedzy wszyscy obsługujący go mają stosowne 

uprawnienia. Inną sprawą jest, Ŝe łatwo jest zagłosować za pieniędzmi na koszykówkę, ale jak 
się znajdzie konkretne rozwiązanie zaraz jest kwestionowane. 

- Czy moŜna mieć wgląd do umowy, Rada moŜe kontrolować Burmistrza, proszę, więc powołać 
Komisję Rewizyjną, która przyjrzy się tej sprawie. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pan Lasota pytał o kontrolę w szkołach. Przeprowadził ją zespół kontrolny z Wydziału 

Zamówień Publicznych. Występowały drobne nieprawidłowości, ale naprawialiśmy to 
udzielając pouczeń, a nie karami. Pod względem finansowym wszystko jest w porządku.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 



 43

- Pan Przewodniczący pytał o ul. Słowiańską. W 2006r. planujemy kompleksowy remont. W 
latach 1992-94 remont był wykonany niewłaściwie. Teraz musimy to poprawić. Na bieŜąco 
dziury będą załatane. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Spółdzielnia w dniu dzisiejszym zrzekła się praw do działki, na której jest ul. Słowiańska. 

TakŜe stanie się niebawem terenem gminnym. 
 
Wiesław Konderak  - Radny  
 
- Mam certyfikat dostępu do danych tajnych i prosiłbym o dostęp do danych. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- On jest zastrzeŜony na terenie urzędu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę nie rozpowiadać, Ŝe to ja wykonałem tą drogę, bo to jest nie na miejscu. Pokazuje mi 

pan posypywarkę zamontowaną na stojakach. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Widziałem tą piaskarkę i jest juŜ w uŜyciu.  
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Chciałem przekazać informację, Ŝe miał miejsce fakt wystąpienia Architekta Powiatowego do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w sprawie waŜności decyzji, która została wydana 
przez pana Burmistrza odnośnie wydania decyzji o warunkach zabudowy dla supermarketu w 
związku ze stwierdzeniem uchybień w stosunku do ustawy o planowaniu przestrzennym. 
Druga sprawa w kwestii pomówień Rady o bezczynność, rozpoczęła się realizacja inwestycji 
bazy usługowo przeładunkowej i jest to ten sam inwestor, którego Rada rzekomo zniechęciła 
swoimi decyzjami. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Główna inwestycja tej firmy jest na terenach prywatnych. W przyszłości być moŜe będzie to 

teren miejski i ta inwestycja nie była wstrzymana. Wstrzymana jest na innych działkach. Skoro 
pojawiło się znowu zainteresowanie tą sprawą, ja ponownie na następnej sesji zaproponuję 
państwu zamianę działek. Odnośnie takich zamian było 4 uchwały i tylko jedną z nich państwo 
podjęli. Dodatkowo chciałem zaproponować państwu dodatkową sesję 16 września, gdyŜ 
mamy wiele waŜnych spraw. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Mówię o konkretnym inwestorze, Pan Burmistrz mówi o jakimś niewiadomym inwestorze. Te 

uchwały, które odrzuciliśmy nie były w interesie gminy. MoŜna było to zamienić na tereny 
miedzy ul. Będzińską, Wiejską i Handlowa, gdzie jest zupełnie inny układ zabudowy. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Odnośnie Statutów są podstawowe racje, jest to naczelna konstytucja. Czas na to się juŜ 

skończył i wszystko jest juŜ uzgodnione. Na 16 grudnia powinno to być gotowe. 
- Były głosy odnośnie promocji miasta za pomocą koszykówki. Klub dobrze spełnia tą rolę. 

Słowa krytyki pod adresem osób wspomagających działalność są nieuzasadnione. Ci ludzie 
mają pieniądze i nie potrzebują zarabiać na takich formach, oni dokładają do klubu, Nie 
moŜna takich osób oskarŜać, bo jest to niesprawiedliwe. Chcę być łącznikiem miedzy klubem, 
a Radą, aby wspomagać i ułatwiać jego działalność. 
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Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. Kto z państwa chciałby zabrać głos? 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Wygląd budynku byłego kina Uciecha, czy nie moŜemy w jakiś sposób nakłonić właściciela 

budynku do jego wyremontowania. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Pan przewodniczący zlecił pani Jachimczak-Kluk i Komisji Oświaty przeprowadzenie kontroli 

w SP7. Czy są juŜ jakieś wyniki? 
- Prośba do przewodniczących komisji. Obecność radnych na sesjach i komisjach jest 

obowiązkowa. Często zdarza się, Ŝe członkowie nie przychodzą lub przychodzą spóźnieni. 
Zdarza się teŜ, Ŝe jednocześnie odbywają się dwie komisje.. Proszę o zdyscyplinowanie 
radnych, powinno się to robić przez potrącanie z diet. śałuję, Ŝe ta uchwała o potrącaniu z diet 
została zniesiona. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Za organizację pracy Komisji odpowiada przewodniczący. Kto był autorem projekty, aby 

radnym nie potrącać z diet za nieobecność? 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Byłem jestem i będę za tym aby radnym nie potrącać Ŝadnych pieniędzy. W tym wypadku 

mówimy konkretnie o pani radnej Jachimczak-Kluk. Przychodzi spóźniona albo wcale nie 
przychodzi. Komisja powinna zdyscyplinować swojego członka. Nie moŜna tego mówić o 
Wysokiej Radzie, gdyŜ ona była, jest i będzie najwaŜniejsza, najlepsza i najdostojniejsza. 
Proszę nie obraŜać Rady. 

 
Mirosław K ędzierski  - Radny  
 
- Czy jest moŜliwe odszyfrowanie pseudonimów w EC, jeśli ktoś pisze prawdę nie musi ukrywać 

się pod pseudonimami. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę zwrócić się z tym do redakcji EC. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem przypomnieć, Ŝe jeśli radny jest 3 razy nieobecny na posiedzeniu moŜemy go 

odwołać, tak mówi Statut.  
- Zaskoczyła mnie wypowiedź Burmistrza, bo powiedział, Ŝe jedynym organem kontrolnym jest 

Komisja Rewizyjna, wynika to chyba z nieznajomości Statutu. Przeprowadzono kontrolę w ZIK 
i moŜemy dokonywać takich kontroli. Kiedy chcieliśmy się spotkać w celu omówienia 
wniosków z kontroli. 

- /Odczytuje pismo od Burmistrza, odnośnie tego, Ŝe zespoły kontrolne moŜe tworzyć tylko 
Komisja Rewizyjna/ 

- Statut mówi jasno, kaŜda komisja moŜe kontrolować działalność słuŜb gminnych. Nasz zespól 
miał przeszkody, podczas gdy w SP7 w czasie kontroli nie było takich problemów. 

- Zostały w ZIK złamane pewne przepisy, pieniądze zostały niewłaściwie wydane. w 
postępowaniach przetargowych jest szereg nieprawidłowości. 
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- /Odczytuje protokół z przeprowadzonej kontroli/ 
- Występują powaŜne uchybienia prawne i uwaŜam, Ŝe prowadzenie zamówień publicznych 

powinien skontrolować NIK. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jaka jest podstawa prawna, aby zespoły kontrolne komisji sprawdzały cokolwiek. Ustawa 

mówi, Ŝe funkcje kontrolne ma Rada i moŜe je cedować na Komisję Rewizyjną i inne Komisje. 
Przewodniczący Komisji chce mieć większe kompetencje niŜ Przewodniczący Rady. Tak się 
stał, Ŝe nadzór zgodził się na ten zapis w Statucie. 

- Przez dwa lata skontrolowaliśmy wszystkie jednostki podległe gminie. Nie zaleŜy mi na 
tuszowaniu prawdy. Wybiera pan jakieś fragmenty, chcę przeczytać cały protokół. Nie moŜna 
cały czas prowadzić kontroli we wszystkich gminnych instytucjach. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Mam pytanie do radnego Świątka, czy kontrola została przeprowadzona? Czy są juŜ oficjalne 

dane? Jeśli tak to trzeba do tego podejść oficjalnie 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jeśli to jest oficjalny protokół, to dlaczego nie było dyskusji i głosowania nad nim na sesji. Jeśli 

nie został przyjęty przez Radę nie stanowi to Ŝadnego dokumentu. Mamy tyle grup 
kontrolnych, ale Ŝaden jeszcze nie był głosowany na sesji. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Stawiam wniosek o zajęcie się tym na następnej sesji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Proszę zebrać grupę radnych i zwołać dodatkowa sesję. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem odczytać pisma, jakie napłynęły do Rady Miejskiej. 
- /Odczytuje pismo od prezesa Elektrociepłowni Będzin/ 
- /Odczytuje pismo w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego odnośnie pasa drogowego/ 
- /Odczytuje skargi państwa Olejniczków i ich sąsiadów w sprawie złomowni/ 
- /Odczytuje pismo z Komisariatu Policji w Czeladzi/ 
- /Odczytuje pismo z Komendy Powiatowej Policji/ 
- /Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego odnośnie upowaŜnienia 

Burmistrza w sprawie budowy pływalni/ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze odnośnie upowaŜnienia Burmistrza w sprawie budowy 

pływalni/ 
- /Odczytuje pismo odpowiadające na wnioski Rady Miejskiej do Programu Ochrony 

Środowiska/ 
- /Odczytuje pismo ze Śląskiej Izby Rolniczej/ 
- /Odczytuje pismo z Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej/ 
- /Odczytuje pismo o odrzuceniu skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Czeladzi/ 
- /Odczytuje pismo odnośnie potrzeby opracowania mapy bezrobocia i problemów społecznych/ 
- /Odczytuje pismo w sprawie wykonania robót w budynkach Wspólnoty/  
- /Odczytuje pismo informujące o posiedzeniu sądu w sprawie skargi na Radę Miejską odnośnie 

referendum lokalnego/ 
- Jest jeszcze sprawa corocznego spotkania opłatkowego, proszę o wnoszenie propozycji w tej 

sprawie. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Chciałem poinformować, Ŝe Stowarzyszenie Pomocy Osobom Niepełnosprawnym organizuje 
Andrzejki dla dzieci, prosiłbym o wsparcie dla tej imprezy. 

 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma Ŝadnych innych spraw, zamykam posiedzenie XL Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

       Janusz G ątkiewicz 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski  


